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Valtuutettu Jouko Nikkinen jätti Keskustan valtuustoryhmän ja valtuutettu 
Akseli Erkkilän/KL puolesta seuraavan sisältöisen valuustoaloitteen: 
 
”Kittilän kunnanvaltuustolle 
 
Valtuustoaloite 28. päivänä huhtikuuta.2025 
 
YLEISURHEILUKENTÄN SIIRTÄMINEN JALKAPALLOKENTÄN 
YHTEYTEEN 
 
Meillä Kittilässä liikuntahalli, jäähalli ja pallokenttä sekä hiihtomaa ovat 
samalla alueella, koulujen- ja päiväkotien pihapiirissä. 
Yleisurheilukenttä ei ole kaukana, mutta kuitenkin hieman etäällä ja vähällä 
käytöllä. Osittain vähäinen käyttö selittyy kentän sijainnilla. 
Jalkapallokentälle on tulevaisuudessa tulossa mittava remontti, kun 
kumirouhe on vaihdettava uuteen ympäristöystävälliseen materiaaliin. 
Tässä yhteydessä yleisurheilukentän siirtäminen voisi olla luontevaa. 
 
Me allekirjoittaneet keskustan valtuutetut esitämme, että käynnistetään 
selvitys yleisurheilukentän siirtämiseksi jalkapallokentän yhteyteen. 
Yleisurheilukentän siirtäminen tuo synergiaa monissa asioissa. 
Selvityksessä on tärkeää huomioida myös hiihtomaa ja turvata sen 
toiminta myös jatkossa. 
Mikäli yleisurheilukentän siirtoon päädytään, kentältä vapautuu meille iso 
alue kunnan käyttöön, jolle meillä varmasti tarve löytyy. 
Alueen uusiokäytön suunnittelussa on hyvä huomioida, että meän 
terveyskeskus on palvellut jo 55 vuotta ja uuden rakennuksen tarve on 
ilmeinen. Mikäli Laphan kanssa päästäisiin sopimukseen alueelle voitaisiin 
rakentaa esim. uusi Sote keskus taikka uimahalli jos tulevat valtuutetut niin 
päättävät.” 
 

Päätös Kunnanvaltuuston puheenjohtaja Aki Nevalainen totesi, että aloite liitetään 
pöytäkirjaan ja lähetetään valmisteltavaksi kunnanhallitukselle. 

 


